

Referat af bestyrelsesmøde 20. januar 2015 kl. 18 i Amager Badminton Club

Tilstede: Per Munch, Per Reslow Olsen, Morten Munch, Thomas Kledal, Susan Christensen, Jørgen Jensen og Nicklas Jensen

Afbud: Lasse Wolsgård og Sacha Nørsø

Referent: Thomas Kledal

1) Referatet af bestyrelsesmødet den 16/12-14 blev godkendt.

2) Balancen pr. 31/12-14 blev gennemgået og godkendt med få justeringer. På det seneste bestyrelsesmøde blev der vedtaget en række budgetnedsikringer. Per Reslow vil finde nedsikringerne i udgifterne i referatet, og sende dem til Helle, mens Per Munch ligeledes vil lede efter tallene for at dobbelttjekke.

3) Det blev vedtaget at vi ikke laver flere revideringer i budgettet, jf. spørgsmål fra Helle Sjørring. Det blev desuden besluttet at ubetalte rykkergebyrer skal pålægges baneopkrævningen for følgende sæson. Per og Per vil introducere Kirsten til opkrævningsrutinerne. Der blev enighed om at opkrævningerne fremover skal udsendes ultimo juni og ultimo november, undtagen for USU, hvor de skal udsendes 1. september og 1. januar.

4) Godkendelsen af budgettet for 2015 blev udsat til næste møde, da tallene ikke foreligger.

5) Ejerne af hallen har stævnet ABC, pga. vores afvisning af deres varslede huslejestigning på 78.000 kr. om året i fem år. Vi har frist til at svare den 19. januar, men har bedt om udsættelse af fristen i 8 uger.

Det blev drøftet, hvordan ABC bedst forholder sig til sagen.

Morten vurderer at lejen er forholdsvis lav, men at vi omvendt har fordel af at ejeren ikke kan bruge lokalerne til andet erhverv. Det er svært at finde sammenlignelige sportshaller, hvilket besværliggør en værdiansættelse af hallen, og det er derfor meget usikkert, hvad en uvildig skønsmand evt. vil komme frem til.

Der var enighed om at vi skal have indsamlet en lang række forskelligt materiale, og vi skal hyre en ekstern advokat, hvor vi selv laver så meget af materialet som muligt. Morten vil udarbejde en liste over nødvendig dokumentation, og vil kontakte en mulig advokat. Alle i bestyrelsen skal i den forbindelse tænke over, hvilken viden og hvilke arbejdsopgaver, vi kan byde ind med.

Per Munch vil kontakte direktøren i Ingeniørenes Pensionskasse, med henblik på at forelægge sagen for pensionskassen og høre deres stillingtagen til sagen. Per og Per vil spørge Københavns Kommune, om kommunen dels har mulighed for at tilbyde retshjælp, dels vil øge vores driftstilskud, og i så fald hvor meget.

6) De kommende klubmesterskaber blev drøftet. Det blev vedtaget at mesterskaberne placeres den 4.-9. maj. Det blev desuden vedtaget at aldersgrænsen for at deltage i klubfesten bliver 15 år. USU skal færdiggøre Mortens udkast til invitationen, og mesterskaberne skal annonceres så hurtigt som muligt.

7) De første par måneder med den nye forpagter, Tina Fairlie, blev drøftet. Generelt er der blevet udtrykt stor tilfredshed med maden.

Tina har ønsket og fået lov til at købe et par mindre køkkenting. Det blev drøftet, om der skal investeres i et par store fatboys til restaurationen, hvilket blev afvist. Hun ønsker at få ført Dankortautomaten over i sit eget navn, hvilket Kirsten skal stå for.

Det blev besluttet at Per og Per vil tage et møde med Tina, for at drøfte de første par måneder. Man skal som holdleder huske at give Tina besked, hvis man aflyser holdkampe.

Der har været problemer med at timeren i hallen ikke altid slukker som den skal. Per Munch vil spørge Kirstens søn Martin, der pt. afløser på kontoret, om han kan fixe den.

8) Nyt fra kontoret blev udsat, da Kirsten ikke var til stede.

9) Susan orienterede fra USU.

Der bliver afholdt en forældre-barn turnering i midten af marts.

En stor gruppe af ABC's unge har i weekenden deltaget i en fokusturnering, hvor de vandt flere medaljer.

Juleafslutningen var en succes med stort fremmøde.

Det bliver fortsat vurderet, hvordan USU bedst løser problemet med manglen på sene banetider.

10) Morten orienterede fra SEU.

Grundspillet er slut for 1. og 2. holdet. 1. holdet har klaret sig bedre end forventet, mens 2. holdet får svært ved at holde sig i Københavnsserien.

3. holdet fører deres pulje, og kan rykke op i serie 1, mens 4. holdet er sikker på at rykke op fra serie 4 til serie 3.

Der er kamp om pladserne, og flere nye spillere bliver nu optaget i klubben, også flere, der ikke umiddelbart har niveauet, men hvor de vil blive placeret på senior C-træningen efter sommerferien. Der var enighed om at flere af spillerne evt. skal tilbydes at være med hos veteranerne.

Det blev desuden pointeret at vi skal være omhyggelige med at planlægge de forskellige træningstider, og vi skal arbejde tæt sammen på tværs af sektionerne, for at sikre en optimal udnyttelse af banerne. Vi skal allerede nu have fokus på at planlægge tiderne og banerne for næste sæson.

11) Thomas orienterede fra MOU.

Der er drøftelser i gang med træner Indra Strijbos med henblik på at hun kan fortsætte i den kommende sæson.

12) Per Reslow har talt med Jan Sølyst om, hvordan det går hos VEU. Det blev drøftet, hvordan vi forbedrer dialogen med VEU, og det blev vedtaget at Per Munch laver et udkast til en indkaldelse til et dialogmøde.

13) Næste bestyrelsesmøde: Onsdag den 11. marts kl. 17.30.

Den årlige generalforsamling bliver den 7. april kl. 19.30, og bestyrelsen holder et kort møde umiddelbart inden. På generalforsamlingen er der valg til en række bestyrelsesposter, og bestyrelsen ser meget gerne at nye kandidater stiller op.